

# sommernachtstraum chor

The first system of the musical score consists of five staves. The top three staves are empty. The fourth staff is a vocal line with lyrics: "Ei. ne Som mer nacht und ein Ju ni mond,". The fifth staff is a bass line with a melodic accompaniment.

The second system of the musical score consists of five staves. The first staff is labeled "unbenannt3" and contains the lyrics "Ei. ne Som mer nacht und ein Ju ni mond,". The second staff is labeled "unbenannt4" and contains the lyrics "Som mer nacht und ein Ju ni". The third staff is labeled "unbenannt5" and contains the lyrics "Som mer nacht und ein Ju ni". The fourth staff is labeled "unbenannt1" and the fifth staff is labeled "unbenannt2". A box with the letter "A" is placed above the first staff. A box with the letter "A" is placed above the third staff.

12

unbenannt3  un terschwü lem Dach man ches Wun der wohnt, und die Welt hält an,

unbenannt4  mond, un ter schwü lem Dach manch Wun der wohnt, die Welt hält

unbenannt5  mond, un ter schwü lem Dach manch Wun der wohnt, die Welt hält

unbenannt1 


unbenannt2 

18

unbenannt3  wenn es blitzt und kracht, wenn der Re gen sacht auf die

unbenannt4  an, wenn es blitzt und kracht, wenn der Re gen sacht auf die

unbenannt5  an, wenn es blitzt und kracht, wenn der Re gen sacht auf die

unbenannt1 

unbenannt2 

23

unbenannt3  Stra ßen fällt, und die Welt sich ver liert im Raum, dann

unbenannt4  Stra ßen fällt, und die Welt sich ver liert im Raum, dann

unbenannt5  Stra ßen fällt, und die Welt sich ver liert im Raum, dann

unbenannt1 

unbenannt2 

29

unbenannt3

träu men wir den Som mer nachts traum, dann träu men wir den Som mer nachts

unbenannt4

träu men wir den Som mer nachts traum, dann träu men wir den Som mer nachts

unbenannt5

träu men wir den Som mer nachts traum, dann träu men wir den Som mer nachts

unbenannt1

unbenannt2

36 FINE

unbenannt3

traum.

unbenannt4

traum.

unbenannt5

traum.

unbenannt1

unbenannt2

41

unbenannt3

Ei ne

unbenannt4

unbenannt5

unbenannt1

unbenannt2